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ΝΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΤΑΝΑΛΩΤΩΝ

Στο σκαμνί οι κάρτες
Συνεδριάζει έπειτα από ένα χρόνο απραξίας το συμβούλιο. Βασικό 
θέμα η μη εφαρμογή καταδικαστικής απόφασης για τις πιστωτικέςΜε «καυτά» χρονί- ζοντα θέματα και ρήγμα στο ευρύ . μέτωπο και την ανππροσω- ϊπευτικότητά του συνέρχε- : ται αύριο και ύστερα από έ- R ναν χρόνο απραξίας το Εθνι- I κό Συμβούλιο Καταναλω- I τών υπό την προεδρία του ε- Ιπί της Ανάπτυξης υπουρ- I γού Ακη Τσοχατζόπουλου. ι Αποχώρησε από αυτό η I Ενωση Καταναλωτών ΓΊοιό- Κ τητας Ζωής, η αντιπρόεδρος | της οποίας Παναγιώτα Και λαποθαράκου μας μίλησε I για «σωματεία σφραγίδες I που υπάρχουν στη νέα μορ- I φή του Συμβουλίου, που | δεν εκπροσωπούν τίποτε Ι.και ουσιαστικά το καθι- I στοάν ανενεργό».■ Να σημειωθεί — όπως έ- | χει γράψει το «Εθνος» - πως ■ χάρη στις προσφυγές της ■ ΕΚΠΟΙΖΩ εκδόθηκε η κα- ■ ταδικαστική για τις τράπε- Ιζες δικαστική απόφαση, ■που κλήθηκαν να μειώ- ■σουν, ανάμεσα στα άλλα, ■και τα επιτόκια των καρτών. I Πιέσεις■ Είναι ακόμη άγνωστο αν η ■ΕΚΠΟΙΖΩ υποκύψει στις ■πιέσεις που δέχεται να ανα- ■καλέσει την επιστολή που ■έστειλε στον υφ. Χρήστο ■ θεοδώρου και προσέλθει ■ στην αυριανή συνεδρίαση.■ Τα θέματα και οι εκκρε-

Ο Αρειος Πάγος είχε εκδώσει πέρυσι απόφαση για τα επι
τόκια των καρτών, θεωρώντας παράνομη τη διαμόρφωσή 
τους σε υψηλά επίπεδα. Απόφαση η οποία αγνοήθηκε.

Γ ράφουν
Χαρ. Αναγνωστόπουλος

• Χρήστος Κολώνας μότητες που θα απασχολήσουν το νέο Συμβούλιο καταναλωτών είναι ανάμεσα στα άλλα τα εξής:
Τράπεζες - κάρτες: Μετά έναν χρόνο δεν έχει εφαρμοστεί η απόφαση του Αρεί- ου Πάγου για τους καταχρηστικούς όρους των τραπεζών στις συμβάσεις δανεισμού με τους καταναλωτές. Το ανώτατο δικαστήριο είχε εκδώσει επίσης απόφαση και για τα επιτόκια των πιστωτικών καρτών θεωρώντας παράνομη τη διαμόρφωσή τους σε υψηλά επίπεδα. Υπενθυμίζεται ότι στο θέμα τοποθετήθηκε πρό

σφατα και ο γενικός γραμματέας του υπουργικού συμβουλίου κ. Σ. Κοσμίδης, ο οποίος και άσκησε έντονη κριτική για τις πρακτικές των τραπεζών στην προώθηση των προϊόντών τους, με αποτέλεσμα να παρα- πλανάται ο καταναλωτής.Εξάλλου, η προηγούμενη ηγεσία του υπ. Ανάπτυξης ένα χρόνο πριν είχε εξαγγείλει την έκδοση ερμηνευτικής εγκυκλίου της απόφασης του Α. Π., στην οποία οι τράπεζες θα προσαρμόζονταν. Από τότε, όμως, το θέμα παραμένει ανοιχτό.
Κοινοτικές οδηγίες: Εκπρόθεσμη παραμένει η χώρα μας σε σειρά κοινοτικών οδηγιών. Μία εξ αυτών και ίσως η σημαντικότερη είναι 

η υποχρέωση των επιχειρήσεων να καταβάλλουν αποζημιώσεις στους καταναλωτές στην περίπτωση πώλησης ελαττωματικών διαρκών αγαθών. Το υπουργείο Ανάπτυξης θα έπρεπε να εναρμονίσει στην εθνική νομοθεσία την οδηγία από τις αρχές του χρόνου, κάτι που δεν το έχει κάνει.
ΑποζημιώσειςΑν αυτό εφαρμοστεί, τότε το δικαίωμα του καταναλωτή να ζητά αποζημίωση από ελαττωματικά διαρκή καταναλωτικά αγαθά επεκτείνεται στα 2 χρόνια από 6 μήνες που είναι σήμερα και για τα ακίνητα στα 5 από 2 χρόνια.Επίσης μόλις τώρα ξεκίνησαν οι διαδικασίες για την εναρμόνιση της κοινοτικής οδηγίας 98/27, που ισχύει ενάμιση χρόνο, αναφορικά με τις αγωγές παρα- λείψεως, δηλαδή το δικαίωμα των καταναλωτικών οργανώσεων να εγείρουν συλλογικές αγωγές και εκτός συνόρων.

Αναβάθμιση καταναλωτικών οργανώσεων - χρηματοδότηση: Ανικανοποίητο παραμένει το αίτημα των οργανώσεων για αυξημένο ποσοστό χρηματοδότησης από το δημόσιο με αποτέλεσμα να κινδυνεύουν να χαθούν κοινοτικά κονδύλια.
ΠΡΟΚΑΤΑΡΚΤΙΚΗ ΕΙΕΤΑΣΗ

Εισαγγελέας για δάνεια και κάρτες[ Από εισαγγελικό... κόσκινο θα περά- ι,σουν τα καταναλωτικά δάνεια που χορηγούν σε ιδιώτες πολλές τράπεζες, αλλά Γκαι η χορήγηση πιστωτικών καρτών, με- ρά τη διενέργεια προκαταρκτικής εξέτα- [σης από τον προϊστάμενο της Εισαγγελίας, κ. Μπόγια, προκειμένου να διαπιστωθεί εάν οι τράπεζες αυτές παραβιάζουν αποφάσεις του ΑΠ, σχετικά με το όρμος των επιτοκίων και άλλων όρων που [έχουν κριθεί καταχρηστικοί.κ Την παρέμβαση του εισαγγελέα προ- αάλεσαν αλλεπάλληλα δημοσιεύματα εφημερίδων από 7 μέχρι 9 Ιουνίου, σύμ- 
'ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ: ΠΡΟΧΩΡΑ ΣΕ ΑΓΟΡΑ ΙΔΙΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ

s Την αγορά ιδίων μετοχών, σε ποσοστό ■μέχρι 10%, με εύρος τιμής από 19 έως 35 ευρώ και σε διάστημα 12 μηνών, αποφάσισε χθες η επαναληπτική γενική συνέλευση της Εμπορικής Τράπεζας.Μάλιστα, όπως σημείωσε ο πρόεδρος της Εμπορικής, κ. Γ. Στουρνάρας, ανάλογη απόφαση είχε λάβει και πέρυσι η γενική συνέλευση, που όμως δεν υλοποιήθηκε, λόγω της αρνητικής χρηματιστηριακής συγκυρίας.[ Επίσης, εγκρίθηκε πρόγραμμα διάθε- 

φωνα με τα οποία, οι όροι των καταναλωτικών δανείων που χορηγούνται από τράπεζες, έχουν κριθεί από τον Αρειο Πάγο καταχρηστικοί.Η έρευνα ανατέθηκε στον εισαγγελέα △ημ. Παπαγγελόπουλο, ο οποίος θα ερευνήσει επίσης τη βασιμότητα καταγγελιών που διατυπώθηκαν σε πρόσφατη επιστημονική ημερίδα της Ενωσης Καταναλωτών ΕΚΠΟΙΖΩ, σχετικά με τη διάπραξη αξιοποίνων πράξεων από τράπεζες σε Βάρος των καταναλωτών, όπως τοκογλυφία, αισχροκέρδεια και άλλα συναφή αδικήματα.
σης 705.000 μετοχών στους εργαζόμενους της τράπεζας (stock option), υπό την προϋπόθεση ότι η κερδοφορία της τράπεζας θα παρουσιάζει ετησία αύξηση 10% στην κερδοφορία της. Η χρονική διάρκεια του προγράμματος είναι τριε- τής και ξεκινά από τον Νοέμβριο 2002.Στο μεταξύ, μετατίθεται για τον Ιούλιο ο διαγωνισμός για την πώληση του 17,5% της Τράπεζας Αττικής που κατέχει η Εμπορική Τράπεζα, ενώ κλειστά κρατάει τα χαρτιά του και το ΤΣΜΕΑΕ.

ΟΛΘ ΑΕ

Ανοιγμα προς 
τα Βαλκάνια

Επιθετική πολιτική, με σκοπό την αύξη
ση του πελατολογίου της κυρίως προς τα 
Βαλκάνια, και την αύξηση της εμπορευμα- 
τικής της κίνησης, έθεσε σε εφαρμογή η 
ΟΛΘ ΑΕ. Ετσι άνοιξε δίαυλο επικοινωνίας 
με χαλυθουργική βιομηχανία από τη Βουλ
γαρία, με την οποία συζητά τη σύναψη ανά
λογης συνεργασίας με αυτή που έχει σε ι
σχύ με τη σκοπιανή Balkan Steel 
International Establishment.

Οπως είπε ο αναπληρωτής διευθύνων 
σύμβουλος της ΟΛΘ Α.Ε., κ. Ιωάννης Ζα- 
βελάκης, μιλώντας στο πλαίσιο της χθεσι
νής ετήσιας τακτικής γενικής συνέλευσης, 
η συμφωνία θα αφορά τη διακίνηση περί
που 400-500 χιλιάδων τόνων ετησίως.

Στο πεντάμηνο του 2002 τα έσοδα της 
ΟΛΘ Α.Ε. είναι κατά περίπου 587 χιλ. ευ
ρώ υψηλότερα από τα αντίστοιχα περσινά. 
Για το σύνολο της χρήσης εκτιμάται ότι ο 
κύκλος εργασιών θα ανέλθει σε 41,3 ε- 
κατ. ευρώ, με καθαρά προ φόρων κέρδη, 
τουλάχιστον 5,732 εκατ. ευρώ. Το επεν
δυτικό πρόγραμμα του 2002 ανέρχεται σε 
7,9 εκατ. ευρώ και αφορά σε προμήθεια 
μηχανολογικού εξοπλισμού και κτιριακά.

Η συνέλευση ενέκρινε τη διανομή μερί
σματος 0,15 ευρώ ανά μετοχή, το οποίο θα 
διατίθεται από την 1η Ιουλίου, με δικαιού
χους όσοι κατείχαν τίτλους μέχρι και χθες.


